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InBev houdt vast aan geplande
kapitaalsverhoging
nieuws

InBev houdt ondanks de crisis op de financiële markten vast aan de geplande
kapitaalsverhoging met 6,2 miljard euro voor de financiering van de overname van
Anheuser-Busch. Dat heeft cfo Felipe Dutra gezegd tijdens een telefoonconferentie naar
aanleiding van de publicatie van de cijfers voor het derde kwartaal. Die leveren een
gemengd beeld op. Op het vlak van omzet en bedrijfswinst presteerde het bedrijf volgens
de verwachtingen. De nettowinst zakte weg, maar de winst voor eenmalige elementen
scoorde wel goed.
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InBev houdt ondanks de crisis op de financiële markten vast aan de geplande kapitaalsverhoging met
6,2 miljard euro voor de financiering van de overname van Anheuser-Busch. Dat heeft cfo Felipe
Dutra gezegd tijdens een telefoonconferentie naar aanleiding van de publicatie van de cijfers voor
het derde kwartaal. Dutra gaf geen details over de timing van de kapitaalsverhoging.
InBev sloot op 13 juli een deal met Anheuser-Busch om alle aandelen over te nemen voor 32,7
miljard euro en zal de aandeelhouders van AB cash betalen. De aandeelhouders van InBev keurden
de overname op 29 september goed, inclusief de kapitaalsverhoging. Op 14 oktober meldde InBev
echter dat het de kapitaalsverhoging uitstelt "wegens de ongekende volatiliteit op de wereldwijde
kapitaalmarkten".
Dit uitstel brengt de overname van Anheuser-Busch, die InBev nog voor het jaareinde wil afsluiten,
geenszins in gevaar. Financiële instellingen kenden InBev immers een overbruggingskrediet van 9,8
miljard toe. Dit bedrag dient uiterlijk 6 maanden na de overname van de Amerikaanse brouwer, met
de opbrengst van de kapitaalverhoging te worden terugbetaald.
Dutra zei dat InBev vasthoudt aan de geplande kapitaalsverhoging via uitgifte van nieuwe aandelen.
"We bestuderen continu de marktcondities en zullen de kapitaalsverhoging voor of na het sluiten van
de overeenkomst tot overname van AB doorvoeren. Het is geen kwestie van vraag of prijs, maar van
volatiliteit op de markten. Volgens de Belgische wetgeving moet men een dergelijk bod immers 14
dagen openhouden. We verwachten dat de volatiliteit zal verbeteren. Dat is al het geval sinds de dag
dat we tot uitstel beslisten".



Webdesign by Who Owns The Zebra

© 2025 VILT vzw, all rights reserved |
Privacy policy
Copyright
Cookie Policy
Cookie instellingen aanpassen

InBev verwacht dat de overname van Anheuser-Busch nog voor het jaareinde rond zal zijn. Hiervoor
is het nog wachten op de goedkeuring van de overname door de aandeelhouders van AB. Deze
spreken zich volgende week hierover uit. Dan rest nog de goedkeuring door de autoriteiten. InBev
meldde hierover donderdag "dat het bedrijf al de reglementaire goedkeuring verkregen heeft in een
aantal rechtsgebieden".(KS)
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